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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Navracsics Tiborhoz, a nemzeti
fejlesztési ügyekkel jelenleg megbízott miniszterhez

„Miért nem működik a bioerőmű Szakolyon? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MSZP Országgyűlési Képviselőcsoportja 2011 . november 30-án részországgyűlést tartott
Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében. A részországgyűlés keretében Szakolyon járva, szomorúan
tapasztaltam, hogy nem működik a magyar mezőgazdaság szerkezetátalakítását is elősegítő,
Magyarország első zöldmezős beruházásában épült bioerőmű a Szabolcs-Szatmár-Bereg megye i
Szakolyon .

A 14 milliárd forintos költségbő l épült, 20 megawatt teljesítmény ű üzem eredeti céljai szerint az
energetikai és környezetvédelmi célok mellett a mezőgazdaság szerkezetátalakítását is el ősegítette
volna .

Az erőmű tüzelő anyagának előállítására a térségben még 2009-ben megalakult a Tisza Szövetkezet,
amely 7 000 hektáron telepített energianövényeket . A fejlesztés nemcsak Szakoly körzetében, hanem a
magyar-román határon túl, Érmellék és Szatmár környékén is fűz- és nyárfaerdő telepítéseket jelentett ,
emellett munkát adott mintegy 250 környéken élő embernek. A projektnek része egy nagy kapacitású
üvegház, amely sikeresen pályázott az UMVP-b ől . A kivitelezés végső határideje 2012-ben lejár . A
kertészeti tevékenység további több száz munkahelyet teremtene .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter urat :

1. Miért nem működik az erőmű Szakolyon ?

2. Mit tervez a Minisztérium annak érdekében, hogy ne tűnjön el egy 14 milliárdos fejlesztés
Magyarországon, hogy ne veszíts el 250 környéken élőmunkahelyét ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2011 . december 20 .

r
Gőéös toltán

iCírszággyűlési képviselő
MSZP
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